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 AKADEMICKÝ SENÁT 
 

ZÁPIS č. 100 

ze zasedání konaného dne 5. června 2008 

Přítomni:  

Igor Dostál , Kateřina Duxová, doc. PhDr. Vít Hloušek, Ph.D., Dalibor Jenne, Lenka 
Juřenová, PhDr. Václav Kulhavý, Ph.D. M.Sc., Mgr. Michal Pink, PhDr. Iva Šmídová, Ph.D. 

Omluveni: 

JUDr. Mgr. Ivo Pospíšil, Ph.D., Bc. Alexandr Průša, PhDr. Michal Vašečka, Ph.D. 
 

Program jednání: 

1. Zahájení zasedání, schválení programu 

2. Podpora oboustranného tisku diplomových prací na FSS 

3. Reforma Studijního a zkušebního řádu MU 

4. Různé 

 

Průběh jednání: 

1. Předseda senátu doc. Hloušek zahájil zasedání a přivítal novou členku senátu Dr. 
Šmídovou. Dále přednesl program. Hlasování o programu: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

2. Předseda senátu informoval, že předsedkyně studentské komory Akademického senátu 
Masarykovy univerzity Veronika Kudrová požádala na minulém zasedání AS MU pana 
rektora o podporu oboustranného tisku diplomových prací na MU. Doc. Hloušek uvedl, že 

tato praxe na FSS již funguje. 

3. Předseda senátu předal slovo D. Jennemu, aby sdělil členům AS FSS něco blíže 
k připravované reformě Studijního a zkušebního řádu MU (dále jen SZŘ). D. Jenne uvedl, 
že podle informací od V. Kudrové se reforma uskuteční pravděpodobně na podzim. Doc. 

Hloušek konstatoval, že je výborné, že nyní budeme mít možnost do připravované 
reformy zasáhnout. Navrhl dále pokračovat spíše v neformální diskuzi, když dosud nebyly 

AS FSS předány k reformě žádné podklady. 

− Dr. Šmídová uvedla, že dílčí problémy je možno řešit na katedrách, změny SZŘ 
by musely pokrýt velkou plochu. 

− Doc. Hloušek vyjádřil přání, aby reforma ponechala SZŘ flexibilní, jako je 
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dosud, a ponechala pravomoci na katedrách. Podle doc. Hlouška je na 

fakultách vlastní kultura SZŘ. Vyjádřil přání získat přesnější informace. 

− Dr. Kulhavý navrhl, že by bylo vhodné zeptat se na katedrách, zda mají se SZŘ 
nějaké problémy. 

− Dr. Šmídová uvedla, že by bylo dobré provázat SZŘ s Informačním systémem 
(IS) MU. 

− Doc. Hloušek přislíbil, že se pokusí v blízké době zjistit, jaké jsou záměry 
rektorátu s reformou, aby se členové AS FSS mohli připravit na širší debatu již 
od začátku podzimního semestru. Dále upozornil, že by AS FSS měl zajistit, aby 
se do SZŘ nedostaly úpravy, které by FSS nějakým způsobem mohly uškodit. 

4. Různé: 

• Dr. Šmídová upozornila na problémy s ISem. Pokud se požadované úpravy netýkají 
celé univerzity, tak je vývojáři podle Dr. Šmídové odmítají dělat. Jako příklad uvedla 
počítání slov v diplomových pracích. 

− O komunikaci s vývojáři ISu se svedla diskuze, v jejímž závěru doc. Hloušek 
navrhl pozvat na příští zasedání proděkanku pro vnější vztahy a rozvoj doc. 
Pitrovou, aby senát začal postupovat na řešení komunikace s vývojáři ISu 

společně s vedením fakulty. 

• D. Jenne oznámil senátu, že usnesení z předchozího zasedání týkající se zobrazování 
jednotlivých pracovišť na webových stránkách fakulty bylo vyslyšeno a odkazy na 

jednotlivé katedry jsou již zobrazovány rovnoprávně. 

• K. Duxová senát informovala a zároveň se omluvila, že bude nucena složit mandát, 
protože na podzimní semestr odjíždí přes program Erasmus do Anglie. Doc. Hloušek jí 
poděkoval za dosavadní půlroční působení v senátu. 

• Doc. Hloušek poděkoval všem členům senátu za spolupráci v tomto akademickém 
roce. 

• Senát se předběžně dohodl na konání příštího řádného zasedání 25. září v 16.00 
hodin, místo bude upřesněno. Členové senátu se předběžně shodli na pravidelné době 

zasedání opět na čtvrtky v 16:00 hodin. 

 

.......................................................            ....................................................... 

doc. PhDr. Vít Hloušek, Ph.D.             místopředseda senátu 

předseda senátu 
 

zapsala: Lenka Juřenová 


